

ՀԱՅՏԱՐԱՐՈՒԹՅՈՒՆ
ԳՆԱՆՇՄԱՆ ՀԱՐՑՄԱՆ ՄԱՍԻՆ

Հայտարարության սույն տեքստը հաստատված է «ՀրազՁԵԿ» ԲԲԸ Գնումների գնահատող հանձնաժողովի 2023 թվականի մայիսի 17-ի N 06-2 արձանագրությամբ և հրապարակվում է «Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 27-րդ հոդվածի համաձայն, ՀՀ կառավարության 04.05.2017թ. N526-Ն որոշման դրույթների կիրառմամբ

Գնանշման հարցման ծածկագիրը՝ **ՀՁ-ԳՀ-ԾԹ-06/17.05.23**

Պատվիրատուն՝ «ՀրազՁԵԿ» ԲԲԸ, որը գտնվում է ք.Հրազդան, Գործարանային-1 հասցեում, հայտարարում է գնանշման հարցում, որն իրականացվում է մեկ փուլով՝ համաձայն Հայաստանի Հանրապետության «Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 15-րդ հոդվածի 6-րդ կետի:

Գնանշման հարցման ընտրված մասնակցին սահմանված կարգով կառաջարկվի կնքել **30 (երեսուն) տոննա Ծծմբական թթվի** (տեխնիկական, ԳՕՍՍ 2184-74, վերահաշվարկված 100% կոնցենտրացիայի) մատակարարման պայմանագիր (այսուհետ՝ Պայմանագիր):

Մատակարարումը պետք է կատարվի մինչև «ՀրազՁԵԿ» ԲԲԸ-ի տարածք մատակարարի ուժերով և միջոցներով պահպանելով տեղափոխման ու պահպանման պայմանները: Մատակարարման ժամկետ է սահմանվում մեկ ամիս՝ Պայմանագիրը կնքելու օրվանից:

Պայմանագիրը կկնքվի մրցույթում ընտրված մասնակցի հետ անգործության ժամկետը լրանալուց հետո, տվյալ քիմիական նյութը ձեռքբերելու, պահելու, փոխադրելու համար թույլտվության պետական գրանցման փաստաթուղթ ներկայացնելու պայմանով:

«Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 7-րդ հոդվածի համաձայն՝ ցանկացած անձ, անկախ նրա օտարերկրյա ֆիզիկական անձ, կազմակերպություն կամ քաղաքացիություն չունեցող անձ լինելու հանգամանքից, ունի սույն գնանշման հարցմանը մասնակցելու հավասար իրավունք:

Ընտրված մասնակցիցը որոշվում է հրավերի պահանջներին բավարար գնահատված հայտեր ներկայացրած մասնակիցների թվից՝ նվազագույն գնային առաջարկ ներկայացրած մասնակցին նախապատվություն տալու սկզբունքով:

Գնանշման հարցման հայտերն անհրաժեշտ է ներկայացնել «ՀրազՁԵԿ»ԲԲԸ, ք. Հրազդան, Գործարանային-1 հասցեով կամ Էլ. փոստ info@raztes.am:

Հայտերի բացումը տեղի կունենա «ՀրազՁԵԿ» ԲԲԸ ք.Հրազդան, Գործարանային-1 հասցեում, **2023թ. մայիսի 26-ին ժամը 11:00-ին:**

Սույն հայտարարության հետ կապված լրացուցիչ տեղեկություններ ստանալու համար կարող եք դիմել գնահատող հանձնաժողովի գնահատող հանձնաժողովի քարտուղար՝ Ս.Մարգարյանին, հեռ.՝+223 6-07-12 կամ քիմիական արտադրամասի պետ Հ.Փերիխանյանին, բջջ.հեռ (094) 20-22-18:

Պատվիրատու՝ «Հրազդանի Էներգետիկ կազմակերպություն (ՀրազՁԵԿ)» ԲԲԸ

Հ Ր Ա Վ Ե Ր

1. Սույն հրավերը տրամադրվում է ՀրագՋԷԿ ԲԲԸ կողմից 2023թ. մայիսի 18-ին տեղեկագրում հրապարակված **ՀՋ-ԳՀ-ԾԹ-06/17.05.23** ծածկագրով գնման գնանշման հարցման մասին հայտարարության հիման վրա:

2. Մրցույթի ծածկագիրը՝ **ՀՋ-ԳՀ-ԾԹ-06/17.05.23**

3. Գնման առարկայի բնութագիրը՝

30 տոննա ծծմբական թթու

30 (երեսուն) տոննա ծծմբական թթու (տեխնիկական ГОСТ 2184-74) 100% կոնցենտրացիայի հաշվարկով: Տեխնիկական ծծմբական թթուն օգտագործվում է կատիոնիտային I, II աստիճանի գոիչների և ԽՏՁ տիպի գոիչների ռեգեներացիայի համար: Ծծմբական թթուն H₂SO₄ 4 պետք է համապատասխանի ГОСТ 2184-74 տեխնիկական պահանջներին: Անգույն հեղուկ է, թույլատրելի 92,5-98%-ը: Ծծմբական թթուն H₂SO₄ 2-րդ կարգի վտանգավորության աստիճանի է:

4. Հայտերի գնահատումը և ընտրված մասնակցի ընտրությունը կատարվում է բավարար գնահատված հայտեր ներկայացրած մասնակիցների թվից՝ նվազագույն գնային առաջարկ ներկայացրած մասնակցին նախապատվություն տալու սկզբունքով:

5. Մրցույթն իրականացվում է 1 փուլով, մատակարարումն՝ ըստ Կողմերի համաձայնեցրած ժամանակացույցի և հայտարարված ժամկետում՝ պայմանագիրը կնքելու օրվանից 1 ամսվա ընթացքում՝ համաձայն Հայաստանի Հանրապետության «Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 15-րդ հոդվածի 6-րդ կետի:

6. Հայտով ներկայացվող առաջարկված գինը նշվում է ՀՀ դրամով, գրված թվերով և տառերով և ներառում է հաշվարկման կարգը:

7. Հայտով ներկայացվող առաջարկված գնի հաշվարկը պետք է ներառի հայտատուի բոլոր ծախսերը, ներառյալ փոխադրումը ՀրագՋԷԿ-ի տարածք:

8. Հայտերը կբացվեն **2023թ. մայիսի 26-ին, ժամը 11:00-ին** նշանակված նիստում, ըստ հայտերի գրանցամատյանի հերթականության, հասցեն՝ ք. Հրագդան, 2302, Գործարանային 1:

9. Սույն գնման գործընթացում գնահատող հանձնաժողովը ղեկավարվում է Գնումների մասին ՀՀ օրենքի և ՀՀ կառավարության 04.05.2017թ 526-Ն որոշման դրույթներով:

10. Պայամանագիրը կկնքվի մրցույթում ընտրված մասնակցի հետ անգործության ժամկետը լրանալուց հետո:

Գնահատող հանձնաժողովի
նախագահ՝

Է. Սանամյան

Объявление о запросе котировки

Настоящий текст объявления утвержден протоколом N 06-2, принятом оценочной комиссией ОАО «РазТЭС» 17 мая 2023г. и публикуется согласно статье 27 закона РА "О закупках" с применением положений решения правительства РА № 526-Н от 04.05.2017г.

Код запроса котировки ` **ՀԶ-ԳՀ-ՄԹ-06/17.05.23**

Заказчик, ОАО "РазТЭС", находящийся по адресу г.Раздан, Горцаранаин 1, объявляет запрос котировки, который осуществляется одним этапом и согласно 6-ому пункту статьи 15 закона РА "О закупках".

Избранному по запросу котировки участнику будет предложено заключить договор о поставке **30 (тридцать) тонн** технической серной кислоты (ГОСТ 2184-74) в перерасчете на 100% концентрацию.

Поставка данного химиката на территорию ОАО "РазТЭС" осуществляется силами поставщика с соблюдением необходимых условий транспортировки.

Срок поставки – один месяц со дня заключения договора, в соответствии с пунктом 6 статьи 15 Закона РА "О закупках" Республики Армения.

Договор будет заключен с избранным на тендере участником по истечении срока бездействия.

Согласно статье 7 закона РА «О закупках» любое лицо, независимо от того, является ли оно иностранным физическим лицом, организацией или лицом, не имеющим гражданства, имеет равное право на участие в настоящем запросе котировки.

Участник, признанный занявшим первое место, избирается из числа участников, представивших заявки, удовлетворяющие требованиям приглашения, по принципу предпочтения участника, представившего самое низкое ценовое предложение.

Заявки на участие в запросе котировки необходимо представить по адресу г. Раздан, Горцаранаин 1, ОАО «РазТЭС» или по электронной почте info@raztes.am.

Вскрытие заявок состоится в ОАО «РазТЭС» по адресу г. Раздан, Горцаранаин 1, **26 мая 2023г. в 11 час.**

Для получения дополнительной информации, связанной с настоящим объявлением, обращаться к секретарю оценочной комиссии ОАО «РазТЭС» С.Маргарян, тел. + 223 6-07-12, или нач. химцеха А.Периханян, тел. (094) 20-22-18.

Заказчик: ОАО «Разданская энергетическая компания (РазТЭС)»

ПРИГЛАШЕНИЕ

1. Настоящее приглашение предоставляется со стороны ОАО "РазТЭС" по коду **ՀԶ-ԳՀ-ՄԹ-06/17.05.23** опубликованному в Бюллетенях 18 мая 2023г.

2. Код тендера **ՀԶ-ԳՀ-ՄԹ-06/17.05.23**

3. Характеристика предмета: **30 (тридцать) тонн технической серная кислота (ГОСТ 2184-74) в перерасчете на 100% концентрацию.**

Кислота серная H_2SO_4 техническая применяется для регенерации катионитовых фильтров I и IIст и ФСД. Кислота серная должна соответствовать техническим условиям требованиям ГОСТ 2184-74. Массовая доля моногидрата 92,5-98%. Кислота серная бесцветная жидкость и относится ко 2 классу опасности.

4. Оценка заявок выбор победителя тендерной процедуры осуществляется из числа участников, чьи заявки оценены как удовлетворительные, по принципу отдачи предпочтения наименьшему ценовому предложению.

5. Тендер осуществляется одним этапом, поставка согласно графику согласованному Сторонами и в объявленный срок- в течение 1мес. со дня заключения договора, в соответствии с пунктом 6 статьи 15 Закона РА "О закупках" Республики Армения.

6. Предложенная цена, предоставленная в заявке, выражается в драмах РА, в цифрах и прописью и включает порядок расчета.

7. Расчет предложенной цены, представленной в заявке, должен включать все расходы заявителя, включая транспортировку на территорию ОАО "РазТЭС".

8 Заявки будут вскрыты на заседании, созванном 26 мая 2023г. в 11.00 часов, в порядке очередности регистрации в журнале. Адрес: ОАО "РазТЭС", 2302. Котайкский марз, г. Раздан, Горцаранаин 1.

9. В процессе настоящей закупки оценочная комиссия руководствуется положениями закона РА "О закупках" и положениями постановления правительства РА № 526-Ն от 04.05.2017г.

10. Договор с участником, избранным в результате конкурса, будет заключен с по истечении срока бездействия.

Председатель
оценочной комиссии

Э. Санамян

Announcement

About quotation

This text of the announcement has been approved by the Procurement Evaluation Committee of Hrazdan Power Company OJSC according to the protocol N06-2 of 17 of May 2023, published in accordance with Article 27 of the RA Law on Procurement, applying the provisions of the decision 526-N

Quotation prompt code is **ՀԶ-ԳՀ-ՇԹ-06/17.05.23**

The customer is “Hrazdan Power company” OJSC, which is located in c.Hrazdan, Gortsaranyin1 str1, announces a quotation, which is carried out in 1 stage and due to the 6th point of the 15th Article of the Law on Procurement.

The selected bidder will be invited to sign a contract in accordance with the established procedure to provide Sulfuric acid 30tn, ГОСТ 2184-74, in liquid form calculating in 100% of concentration.

Delivery must be made to Hrazdan Power Company OJSC by supplier. Deadline of delivery is one month from the date of signing of the contract, in accordance with clause 6 of Article 15 of the RA Law "On Procurement" of the Republic of Armenia.

The contract will be signed with the selected bidder after the expiration of the period of inactivity, subject to the submission of a state registration document for the acquisition, storage and transportation of the given chemical.

According to Article 7 of the Republic of Armenia Law on Procurement, any person, regardless of whether he(she) is a foreign person, organization or stateless person, has an equal right to participate in this quotation inquiry. The selected bidder is determined from the number of bidders who submitted bids satisfactorily to the invitation requirements, on the principle of giving preference to the bidder with the lowest bid.

Quotation request applications must be submitted to Hrazdan Power Company OJSC, c. Hrazdan, Gortsatanayin-1 address or e-mail: email info@raztes.am:

The opening of bids will take place at Hrazdan Power Company OJSC, c.Hrazdan, Gortsatanayin-1, on 26 of May 2023 at 11:00 am.

For additional information related to this announcement, please contact the Secretary of the Evaluation Committee Mrs. S.Margaryan, phone: +223 6-07-12, or Mrs. Perikhanyan, head of the chemical department, mobile (094) 20-22-18.

Customer: “Hrazdan Power company” OJSC

INVITATION:

- 1 . This invitation is provided by HrazJEK OJSC in 2023. Based on the announcement on the purchase quotation request with the code **ՀԶ-ԳՀ-ԾԹ-06/17.05.23** published in the bulletin on 18 of May 2023
 - 2 . Tender code **ՀԶ-ԳՀ-ԾԹ-06/17.05.23**
 - 3 . Item description: Sulfuric acid 30tn, ГOCT 2184-74, in liquid form calculating in 100% of concentration.
Sulfuric acid H₂SO₄ shall comply with the technical requirements of GOST 2184-74.
It is a colorless liquid, 92.5-98% of which is permissible. Sulfuric acid H₂SO₄ is of the 2-nd degree of danger.
 - 4 . Bid Evaluation: The selected bidder is selected from the number of offers who submitted satisfactory bids on the principle of giving preference to the bidder with the lowest price bid.
 - 5 . The procurement process is carried out in 1 stage, the delivery according to the schedule agreed by the Parties and according with the 6th point of the 15th Article of the Law on Procurement and within the announced period, within 1 month from the date of signing the contract.
 - 6 . The bid price presented in the application is indicated in the RA currency, written in numbers, letters, includes the calculation procedure.
 - 7 . The calculation of the bid price submitted in the application must include all the costs of the applicant, including
 - 8 . Applications will be opened in 2023 of May 26 at 11:00 a.m.
- In the session appointed to, according to the order of the register of applications, the address: Hrazdan, 2302, Factory 1.
- 9 . In this procurement process, the evaluation commission is guided by the provisions of the RA Law on Procurement RA Government 04-05-2017 526-N.
 - 10 . The contract will be signed with the selected participant in the tender after the expiration of the period of inactivity.

Evaluation Committee:

Chairman

E. Sanamyan